
Agent Zambrotty: Rozmawiałem z Sabatinim, jednak...
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Gianluca Zambrotta to jedno z nazwisk łączonych w ostatnim czasie z

Romą. Plotki nasiliły się w związku z niezbyt dobrym początkiem Ivana

Pirisa na prawej stronie obrony. Wywiadu dla gazzettagiallorossa.it

udzielił agent piłkarza, Marco Bonetto.

 

Nazwisko Gianluci Zambrotty wydaje się być znowu w modzie w Romie.

Coś w tym jest?

- Faktycznie, ja i Walter spotkaliśmy się wczoraj, ale to był zwykły kontakt, gdyż

spotykamy się co tydzień i nie skierowany ku składaniu propozycji.

 

Nigdy nie było próby rozpoczęcia negocjacji?

- Obecnie nie ma w drodze żadnych negocjacji, dalej to prawda, że jego nazwisko

wyszło na powierzchnię i Roma poprosiła o informacje, jednakże Giallorossi mieli

ustaloną linię mercato i doprowadzili to aż do końca.

Przyszłość Zambrotty?

- Choć nie jest młody, jest modelowym profesjonalistą i szukamy rozwiązania, które

będzie dla niego odpowiednie.

 

Jakie są szanse zobaczenia go na boisku już w styczniu?

- Nie wierzę w procenty, albo sprawy są dokonane, albo nie. Nie ma nic w tym

kierunku, stąd czekamy.
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